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Vragen van het lid Agema (PVV) aan de Staatssecretaris van Volksgezondheid, 
Welzijn Sport over gesjoemel met keukentafelgesprekken (ingezonden 
4 januari 2016). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Zorg coördinator: ik ben gestopt vanwege het 
commerciële belang»?1 

Vraag 2
Wat is in uw ogen de toegevoegde waarde van het keukentafelgesprek, als op 
voorhand al vaststaat hoeveel uren zorg de cliënt krijgt? Deze werkwijze is 
gehoord de beraadslaging over de Wet maatschappelijke ondersteuning 
(Wmo) 2015 niet de bedoeling toch? Wat gaat u doen? 

Vraag 3
Wat is uw mening over het maximum van 30 minuten voor het voeren van 
het keukentafelgesprek? Is dit wat u bedoelt met zorg op maat? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat het niet vervangen van een zieke medewerker, terwijl 
de organisatie daarvoor wel geld heeft ontvangen, gewoon fraude is? Zo ja, 
welke actie gaat u hierop ondernemen? 

Vraag 5
Is dit nu wat u bedoelt met uw mantra dat alles er beter op wordt?

1 http://demonitor.ncrv.nl/zorg-in-de-gemeente/zorgcordinator-ik-ben-gestopt-vanwege-het-
commercile-belang?recheck=1
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